### 图书基本信息

书名:《各个击破 高中英语 完形填空》

13位ISBN编号:9787535175526

10位ISBN编号:753517552X

出版时间:2012-6

出版社:湖北教育出版社

作者:长江高考研发中心编

页数:166

版权说明:本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读,请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu111.com

内容概要

### 书籍目录

考纲解读与备考策略 考纲解读 命题趋势 备考策略 方法指导 命题特点与应试技巧 记叙文 议论文 说明文 真题典例与解析导悟 2011年高考题 解析导悟 2010年高考题 解析导悟 2009年高考题 解析导悟 强化突破与预测演练 Cloze 1 Cloze 2 Cloze 3 Cloze 4 Cloze 5 Cloze 6

Cloze 7 答案与解析

### 章节摘录

版权页: Cloze 5 (2010安徽) Most people give little thought to the pens they write with, especially since the
printers in modern homes and offices mean that verythings are handwritten. All too often, people buy a pen
based only on, and wonder why they are not satisfiedthey begin to use it. However, buying a pen
that you'll enjoy is notif you keep the following in mind. First of all, a pen should fit comfortably in your
hand and beto use. The thickness of the pen is the most important characteristic (特征)
comfort. Having a small hand and thick fingers, you may be comfortable with a thin pen. If you have
ahand and thicker fingers, you maya fatter pen. The length of a pen caninfluence
comfort. A pen that is too can easily feel top-heavy and unstable. Then, the writing point of the pen
shouldthe ink to flow evenly(均匀地)while the pen remains in touch with the paperwill
make it possible for you to create aline of writing. The point should also be sensitive enough
toink from running when the pen is lifted. A point that does not block themay leave drops of
ink,you pick the pen up and put it down again, the pen should make a thick, dark line. Fine-line
pens maybad handwriting, but fine, delicate lines do not commandnext to printed text, as,, a
signature on a printed letter. A broader line, on the other hand, gives an impression of confidence and authority (
权威). 1. A. many B. few C. pleasant D. important 2.A. looks B. reason C. value D. advantages 3.A. once B. if C.
because D. though 4. A. convenient B. practical C. strange D. difficult 5.A. heavy B. easy C. hard D. safe 6. A.
taking B. finding C. determining D. seeking 7. A. stronger B. weaker C. smaller D. larger 8.A. prefer B. recommend
C. prepare D. demand 9.A. hardly B. also C. never D. still 10.A. thick B. light C. long D. soft.

编辑推荐

#### 精彩短评

1、有利于学生自学、有利于教师执教、有利于考生备考"的"三制"原则,经过第十五次修订,进一步细化了各知识点,突出了重点、难点、易考点,充分彰显了丛书特色,向着"各个击破、专题过关"的终极目标又迈出了坚实的一步。

丛书亮点:全而不烂,细而有序,透而不杂,练而讲法

- 2、我很喜欢这本书,做了很有效果
- 3、不错啊,比较喜欢,很实用的
- 4、刚开始做,不错的
- 5、每个答案有适当的讲解
- 6、帮同学买的,很满意~
- 7、非常传统与代表性的习题,不错~
- 8、和我在书店看到的一样,书的质量很好,快递也非常快。
- 9、很不错。谢谢。下次还会光顾的。谢谢卖家了。
- 10、字体颜色,不是很显眼
- 11、书的年份较早,内容不新,快递速度好慢
- 12、书里的内容太泛了,过于面面俱到,什么文体都有,表示只看记叙文部分
- 13、帮同学买的据说还不错
- 14、听同学介绍的,说是很好,还没来得及做
- 15、书还好,物流也很快,给力!
- 16、真的很不错,现在我们班好多

#### 人都用他

- 17、各个击破,针对薄弱环节——攻克,很值得推荐
- 18、内容的确不错,但是书内文字的3种颜色过于浅且刺眼,看着不太舒服
- 19、希望下次考试有点突破
- 20、有用,挺好的
- 21、难易程度刚刚好,从简单到难题。印刷也很清楚,但是书内文字的3种颜色过于浅且刺眼,看着不太舒服.
- 22、难易程度刚刚好,从简单到难题。印刷也很清楚,不错了
- 23、最满意的地方是 详解!! 不只是有个ABCD的答案很适合在家里自己做练习
- 24、做一段时间看效果。
- 25、比较适用!

### 版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介,请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu111.com